
 
 
 

  25 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

28 oktober 2020 

  

Publieke raadpleging onder de 

inwoners van Waddinxveen over 

het onderwijs  

 



 
 

 
1 

 

Inhoudsopgave 

Samenvatting 2 

1. Onderzoeksverantwoording 3 

1.1 Methodiek 3 

1.2 Leeswijzer 3 

2. Resultaten 4 

2.1 Scholencarrousel 4 

3. TipWaddinxveen 24 

4. Toponderzoek 25 

 

  



 
 

 
2 

 

Samenvatting 

Scholencarrousel 

Op vraag "1 Hoe belangrijk vindt u het dat er een basisschool is in uw nabije woonomgeving?" 

antwoordt in totaal 84% van de respondenten: "(zeer) belangrijk". In totaal antwoordt 8% van de 

respondenten: "(zeer) onbelangrijk". Het meest gekozen antwoord (54%) is: "Zeer belangrijk". Dit is 

ook het middelste antwoord (mediaan). Zie pagina 4. 

Op vraag "2 Hoe (on)tevreden bent u over dit scholenbeleid?" antwoordt in totaal 14% van de 

respondenten: "(zeer) tevreden". In totaal antwoordt 62% van de respondenten: "(zeer) 

ontevreden". Het meest gekozen antwoord (33%) is: "Zeer ontevreden". Het middelste antwoord 

(mediaan) is: "Ontevreden". Zie pagina 6. 

Op vraag "3 Wat vindt u van de ontwikkelingen en de oplossingen?" antwoordt 51% van de 

respondenten: "Ik ben niet blij omdat het het kind niet ten goede komt (wisselende locaties en 

omgeving)". Zie pagina 9. 

Aan de hand van vraag "4 Loopt u met uw (klein)kind(eren) in de basisschoolleeftijd ergens 

tegenaan?" is de volgende top drie van antwoorden naar voren gekomen:  

1. Ik heb geen (klein)kinderen in de basisschoolleeftijd (26%) 
2. Ja, mijn (klein)kind(eren) zit(ten) in een tijdelijk schoolgebouw, of moet(en) daarheen en 
is/zijn er niet blij mee (23%) 
3. Nee, ik loop nergens tegenaan (22%) 
Zie pagina 12. 

Op vraag "5 Hoe is uw ervaring met de bso en vso?" antwoordt 52% van de respondenten: "Ik heb 

geen ervaring met de bso en vso". Zie pagina 14. 

Op vraag "6 De wethouder zit voor u. Als u een Top (compliment) of Tip (aandachtspunt) mag geven 

over dit onderwerp, wat zou u dan zeggen?" antwoordt 65% van de respondenten met een tip. Zie 

pagina 17. 

 

Dit en meer blijkt uit panelonderzoek TipWaddinxveen, waarbij 226 deelnemers zijn geraadpleegd.  
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1. Onderzoeksverantwoording 

Onderzoek • TipWaddinxveen 
Mediapartner • Hart van Holland 
Onderwerp • Scholencarrousel 
Enquêteperiode • 16 oktober 2020 tot 27 oktober 2020 
Aantal vragen • 6 
Aantal respondenten • 226 
Foutmarge • 6,5% (bij een betrouwbaarheidsniveau van 95%) 
Rapportagedatum • 28 oktober 2020 

 

Toelichting: 

De foutmarge geeft de precisie van een gemeten percentage aan. Hoe kleiner de foutmarge, hoe 

preciezer het gemeten resultaat. In dit onderzoek is de foutmarge maximaal ±6,5%. 

Het betrouwbaarheidsniveau geeft de verwachte kans aan, dat bij herhaling van de meting onder 

gelijke omstandigheden, een zelfde resultaat wordt verkregen. 

1.1 Methodiek 
• De vragenlijst is opgesteld in overleg met Hart van Holland. 

• Een openbare hyperlink is verspreid onder de inwoners van Waddinxveen.  

• Op 16-10-2020 is de enquête met een begeleidend schrijven naar de leden van het Tip-

burgerpanel gestuurd. 

• Op 23-10-2020 is een herinneringsmail gestuurd. 

• Alle respondenten vullen de vragenlijst anoniem in. 

1.2 Leeswijzer 
De toelichtingen in deze rapportage zijn de letterlijke antwoorden van de respondenten. 

Hier kunnen spelfouten of andere taalfouten in voorkomen. 
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2. Resultaten 

2.1 Scholencarrousel 

Het aantal inwoners in Waddinxveen groeit. Het dorp heeft al 30.000 inwoners en dat aantal 
blijft stijgen. Dit heeft invloed op het basisonderwijs. 

 
Op vraag "1 Hoe belangrijk vindt u het dat er een basisschool is in uw nabije woonomgeving?" 
antwoordt in totaal 84% van de respondenten: "(zeer) belangrijk". In totaal antwoordt 8% van de 
respondenten: "(zeer) onbelangrijk". 
Het meest gekozen antwoord (54%) is: "Zeer belangrijk". Dit is ook het middelste antwoord 
(mediaan). 

Toelichting 
Zeer 
belangrijk 

• In eigen beschermde omgeving lopen kinderen ook risico in het daarmee 
groeiende verkeer 

• Om onnodig auto verkeer te krijgen moeten scholen op loop/fietsafstand zijn. 
Bij voorkeur lopend. Nu zie je volwassen mensen die hun auto asociaal 
neerzetten ook nog een onbeschoft reageren op mensen die er wat van zeggen. 
Grootste probleem hier zit het hem in gedrag, maar zorg ook dat de afstand 
klein is en niemand met de auto hoeft. 

• Op het moment dat kinderen verder weg naar school moeten, zullen ze ook 
meerdere gevaarlijke verkeerssituaties tegenkomen. Voorbeeld: mijn dochter 
zat op 1 km van school, en had “maar” 1 gevaarlijk punt: de kruising 
Henegouwerweg-Brugweg met de hefbrug, waarbij kruisende fietsers tegelijk 
groen licht krijgen. Nu zijn daar 2 onoverzichtelijke rotondes en de kruising met 
het spoor bij gekomen. 

• Wij wonen in Traingel en verwachten momenteel ons eerste kind. Op de 
opvang daar is geen plaats. Het zou fijn zijn als zij straks wel in Triangel naar 
school kan. En dan ook vriendjes en vriendinnetjes in de omgeving heeft 
wonen. 
 

54%
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1 Hoe belangrijk vindt u het dat er een basisschool is in uw 
nabije woonomgeving?

('Nabije woonomgeving' wordt hier gedefinieerd als: binnen een straal van 1 kilometer)
(n=226)
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Belangrijk • Binn 

• Binnen 2 km 
 

Neutraal • 2 km is ook goed 

• Geen kinderen meer op basisschool 
 

Onbelangrijk • Heb zelf geen kinderen meer in die leeftijd, maar voor mij was de inhoudelijke 
kant van de school (christelijk) belangrijker dan de afstand. Binnen 
Waddinxveen is alles binnen loopafstand dus niet zo belangrijk om dat precies 
op wijkniveau te programmeren en er dan achter te komen dat het toch niet 
klopt omdat tegen de tijd dat het is gerealiseerd, de situatie al weer is 
veranderd. 

• Het christelijk karakter van de school is het belangrijkst 

• Waddinxveen is een dorp;  binnen waddinxveen zijn afstanden makkelijk 
overbrugbaar  Een goede school is belangrijker dan een school dichtbij 
 

Zeer 
onbelangrijk 

• Als senior met geen in waddinxwonende kleinkinderen heeft het scholenbeleid 
niet mijn interesse 

• Geen schoolgaande kinderen meer thuis. Maar voor ouders met schoolgaande 
kids lijkt mij dit heel belangrijk. 
 

Weet niet • Ik heb geen kinderen of kleinkinderen in de schoolgaande leeftijd. Dus is dit 
voor mij niet relevant of  interessant. 

• Niet meer van toepassing voor ons. 
 
 
  



 
 

 
6 

 

In Waddinxveen is men in de afgelopen jaren druk bezig geweest met een zogenoemde 
scholencarrousel: nieuwe scholen zijn gebouwd en bestaande scholen zijn gerenoveerd of 
verhuisd. In Park Triangel is nog geen halfjaar zo’n spiksplinternieuw scholencomplex in 
gebruik en ook de Theo Thijssenschool is net flink gerenoveerd. Maar door de enorme groei 
van de gemeente zijn diverse scholen nu alweer uit hun jasje gegroeid. Zo ziet die 
laatstgenoemde school zich genoodzaakt de oudere groepen elders onder te brengen en ook 
heeft de gemeente ingestemd met een tijdelijk schoolgebouw in Triangel, pal naast het 
nieuwe complex. 

 
Op vraag "2 Hoe (on)tevreden bent u over dit scholenbeleid?" antwoordt in totaal 14% van de 
respondenten: "(zeer) tevreden". In totaal antwoordt 62% van de respondenten: "(zeer) 
ontevreden". 
Het meest gekozen antwoord (33%) is: "Zeer ontevreden". Het middelste antwoord (mediaan) is: 
"Ontevreden". 

Toelichting 
Zeer 
tevreden 

• Je geeft een eenzijdige voorstelling van zaken; er is zoveel geïnvesteerd met 
prima resultaten 
Theo Thijssen ligt misschien niet aan de gemeente (en schoolbestuur) maar 
vooral aan opheffing van De Nieuwe School. 
Wees blij dat Th Thijssen verantwoordelijkheid heeft genomen. Triangel: 
tijdelijke huisvesting is een normale zaak in de onderwijswereld. Structurele 
leegstand is kostbaar en de burger betaalt dat. 
 

Neutraal • Als men in Triangel niet alleen voor jonge gezinnen huizen bouwt is probleem 
minder groot. Scholen in wijk zuidplas hebben al minder lokalen nodig. Dus 
bouw verschillende huizen in nieuwbouw 

• Ik heb nog geen kinderen in deze leeftijdscategorie, dus ik ben hier niet goed 
van op de hoogte op dit moment. Wel geeft het mij een verontrustend gevoel 
over welke richting het scholenbeleid in de nabije toekomst op zal gaan. 

4%
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2 Hoe (on)tevreden bent u over dit scholenbeleid?
(n=209)
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• Ik weet niets over de achtergronden van de keuzes die gemaakt zijn: kennelijk 
konden ze dit niet voorzien...?? 

• Zie toelichting op vraag 1. Binnen Waddinxveen is afstand vrij onbelangrijk. Alle 
afstanden zijn kort. 
 

Ontevreden • Begrijp niet dat er niet naar aantallen is gekeken met alle nieuwbouwwijken 

• Dat de Triangel hard zou groeien en de scholen al snel te klein zouden zijn was 
te verwachten. Jammer dat de gemeente dit zelf niet heeft ingezien. 

• Er is totaal niet goed nagedacht over de invloed van de Triangel en het plaatsen 
van nieuwe scholen en locaties. Het totaal aantal plaatsen per school en de 
verdeling hiervan. 

• Er wordt een hele wijk gecreëerd. Los van of de bouw sneller gaat dan verwacht. 
Iedereen snapt toch dat in al deze huizen potentiële gezinnen komen wonen en 
dus kinderen die ergens naar school moeten. Kan toch niet zo zijn dat de wijk 
voor de helft af is dat de scholen nu al vol zitten. En dan niet eens gesproken 
over een gymzaal in een andere wijk, met drukke weg ertussen. Dit kost ook nog 
eens kostbare schooltijd door heen en weer te moeten lopen. Dan denk je niet 
goed na en heb je mogelijk onnodig geld uitgegeven aan slechte onderzoeken 
als het beleid op die adviezen is gebaseerd. Lichte vorm van wanbeleid. 

• Het is slechr dat de gemeente niet naar de cijfers kijkt van aantal leerlingen nu 
op de scholen, maar naar de cijfers van 3 jaar terug 

• Hoe kan waddinxveen een groeibeleid hebben en appeltjes uitdelen terwijl er 
niet geanticipeerd wordt op meer basisschool capaciteit. Uitvoer van beleid 
duurt te lang 

• Ik vraag me af of de gemeente niet veel beter de groei van scholen had kunnen 
inschatten 

• Men wist eerder dat er veel nieuwbouw zou komen en ook dat de scholen 
gingen verhuizen. Had hierop ingespeeld, door de scholen groter te maken! 

• Met de aanleg van de Triangel kon je van mijlenver zien aankomen dat de 
huidige scholen te klein zijn. Noodzakelijk is het om meer scholen / gebouwen te 
bouwen in de Triangel, zodat er voldoende ruimte is voor alle leerlingen. 

• Met de groei van een gemeente (meer bouwen = meer inwoners), dient ook 
gekeken te worden naar bijv. infrastructuur en het aanbod in onderwijs. Op het 
moment dat burgemeester en wethouders akkoord gaan met de bouw van 
nieuwe wijken, kun je op je klompen aanvoelen dat er een toenemende vraag 
naar onderwijs zal zijn. Zowel basisonderwijs als voortgezet onderwijs! 

• Met name een reformatorische school ligt voor de meeste mensen veel te ver af 
van neutraal/openbaar onderwijs. De afstand tot een neutraler type school is 
daardoor vaak erg groot. 

• Wordt er voldoende gekeken naar de lange termijn? 
 

Zeer 
ontevreden 

• De klas van mijn dochter moet noodgedwongen naar een andere locatie, dat in 
groep 8. Van een mooi en fris gebouw is ze nu naar een opgelapte oude school, 
met nauwelijks voorzieningen en maar hal waar gemaakte beloftes over 
opknappen. Daar kies je niet voor. Ook moet ze alsnog aantal keer naar andere 
locatie fietsen, wat ook niet ten goede komt van rust en veiligheid. 

• De splitsing op de Theo Thijssen school is meer dan onwenselijk. 

• De Stichting moet niet teveel kinderen aannemen maar de grote van de school 
in acht nemen.  
De gemeente had het groeiende aantal leerlingen toch kunnen voorzien 
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• Een aantal jaar geleden is al aangegeven door ouders dat dit probleem er aan 
zat te komen. Toen was er vooral discussie over kinderdag verblijven en BSO, 
maar werd ook al de discussie gevoerd dat er door alle nieuwe woningen veel 
kinderen bij zouden komen. Het was toen al te verwachten dat er te weinig plek 
zou komen op zowel scholen als kinderopvang. 

• Een nieuwe wijk, maar geen ruimte om daar naar school te gaan. Dat kan niet. 

• Er zijn zoveel scholenclusters ontstaan, dat ouders en hun kinderen redelijk ver 
moeten reizen. Daarnaast zitten we met de verschillende denominaties. Er lopen 
door Waddinxveen een aantal drukke verkeersaders die, zeker voor jongere 
kinderen, gevaarlijk zijn. Tenslotte was al bekend dat de scholen in De Triangel 
te klein zouden zijn. 

• Erg vervelend voor leerlingen van de Theo Thijssen school die hun laatste 
schooljaar worden verbannen van hun school 

• Het beleid m.b.t. basisscholen wordt gevoerd op verouderde en niet realistische 
gegevens. De huidige tendens is dat ouders met jonge kinderen, of met 
kinderwens de grote steden uit trekken naar plaatsen als Waddinxveen. Dit is in 
een soortgelijke wijk bij Rotterdam al ernstig onderschat en zorgde voor een 
enorm tekort aan basisschool- en BSO plekken. Ondanks de openbare 
beschikbaarheid van gegevens op sites als "Waddinxveen in Cijfers"  waar tot 
2038 een groei van 500 basisschoolleerlingen wordt voorspeld (op basis van 
gegevens van CPB etc) houdt de gemeente koppig vast aan het aangetoond 
onjuiste beleid. En de ouders mogen hier de vruchten van plukken. 
Als de gemeente (en de betreffende stichting) wordt aangesproken door ouders 
die heel erg sterk tegen het huisvesten van groep 7&8 op een andere locatie dan 
wordt steeds naar de ander gewezen. 

• Men had dit kunnen verwachten met zoveel nieuwbouw. Dat er nu leerlingen 
naar een andere locatie in een oud gebouw worden gestopt vind ik niet kunnen. 
Daarom kies je niet voor een school: 

• Mijn dochter moet zoals het er nu uitziet schooljaar 2021/2022 naar een ander 
oud gebouw wat ik gewoon zielig vindt voor de kinderen en erg ontevreden dit 
is niet waarom ik ze heb ingeschreven op de theo thijssen. 

• Mijn kind zit in een van die twee klassen die op een andere lokatie zit en dat is 
heel jammer. De laatste 2 jaar van de basisschool afgezonderd van de rest van 
de school. Met name de band en veiligheid die ze de afgelopen jaren hebben 
opgebouwd met de leraressen zijn ze kwijt. En zeker mijn kind heeft daar nog 
heel veel behoefte aan en loopt nu vast 

• Nieuwbouw woningen worden in rap tempo opgeleverd in Park Triangel, terwijl 
de gemeente niet op tijd voorzien heeft in een voldoende aanbod van scholen, 
kinderopvang en bso. Ik ben nu zwanger en heb mij ruim op tijd aangemeld voor 
de kinderopvang, maar krijg te horen dat de wachttijd 1,5 jaar bedraagt (!). Dit is 
toch te belachelijk voor worden?? Ik ben verwezen naar andere locaties in 
Waddinxveen, maar ook daar is de wachttijd 1 jaar, doordat iedereen naar 
andere wijken moet uitwijken. Park Triangel wordt juist gebouwd voor gezinnen, 
terwijl dit soort essentiele voorzieningen niet geregeld zijn. Belachelijk en 
uitermate slecht! 

• Onvoldoende lange termijn visie, er komen veel te veel kinderen en zijn te 
weinig schil . Ook te weinig steun voor de scholen vanuit de gemeente (denk 
aan: verkeersopstopping, parkeerplaatsen rondom etc) 
 

Weet niet • Niet meer van toepassing voor ons. 
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Op vraag "3 Wat vindt u van de ontwikkelingen en de oplossingen?" antwoordt 51% van de 
respondenten: "Ik ben niet blij omdat het het kind niet ten goede komt (wisselende locaties en 
omgeving)". 

Anders: 
• Absoluut niet blij. Mijn kind kan best aarden op een andere locatie, dus dat is niet het grootste 

probleem. Maar vooral de communicatie is enorm slecht. Er is een keus gemaakt meer 
leerlingen aan te nemen dan waar plek voor is, zonder communicatie richting ouders. En op het 
moment dat het niet meer anders kon (1 week voor de vakantie) krijgen de oudere groepen te 
horen dat ze naar een locatie een paar km verder weg moeten. 

• Achter de feiten aan blijven lopen. Nieuwe gebouwen die te klein zijn. Oude gebouwen 
renoveren met beperkte financiële middelen zodat het niet naar de optimale klimaatbeheersing 
kan. Niet gericht op toekomst 

• Als tijdelijke oplossing prima, maar niet als structurele oplossing 

• Beter in de toekomt kijken. Ze hadden kunne weten dat er veel kinderen kwamen in een 
nieuwbouwwijk en dat je dan gauw ruimte te kort komt.. 

• Deze situatie had voorkomen kunnen worden. Vanuit de scholen is vroegtijdig aangegeven dat 
de huisvesting snel te klein zou zijn. Het gemeentebestuur heeft hier niet op geanticipeerd. Ook 
de bouw van een eenvoudige gymzaal werd zeer gewenst door de scholen, wederom had het 
gemeentebestuur een andere mening en loopt iedereen nu achter de feiten aan. 

• Geen openbare school in zuidplas en Noord 

• Halfslachtig 

• Het getuigd niet van een vooruitziende blik. Iedereen ziet een groeiende gemeente met juist 
veel jonge gezinnen, dan moet je zeker bij nieuwbouw het gelijk goed doen. 

• Het is een tijdelijk oplossing, ik ben benieuwd wat de permanente oplossing wordt 

• Ik kan mij vinden in de oplossingen. Het is alleen erg jammer dat dit van te voren niet beter is 
uitgedacht en uitgerekend. 

• Ik vind dat de gemeente veel te weinig doet en te traag reageert. Dit hadden ze kunnen 
voorzien door de versnelling van de bouw de wijk triangel. Hierdoor groeit ook het aanbod aan 
leerlingen veel sneller. De gemeente had allang moeten veginnen met extra ruimte voor de 
scholen en ook een gymzaal voor de bovenbouw in de triangel is noodzakelijk. Bedroevend hoe 
de gemeente hier de inwoners in de steek laat. 
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• Ik vind t ondoordacht scholen neer te zetten welke vrijwel direct te klein zijn 

• Locatie voor nu prima. Vind vooral communicatie vanuit school hierover slecht en veel te laat 

• Niet blij omdat wisseling niet goed is EN omdat het bij nieuwbouw wijken verondersteld mag 
worden dat er gezinnen met kinderen komen en de kinderen naar school moeten gaan. falend 
beleid. 

• Niet blij. Graag alle kinderen van 1 school op 1 locatie houden. 

• Niet goed. Er moet een lange termijn visie komt, geen halve en tijdelijke maatregelen 

• Niet meer van toepassing voor ons. 

• Nieuwbouw is prima, had wel groter gemoeten en een gymzaal ernaast. 

• Super slecht, je kiest voor een school en wordt op een bijgebouw ver weg geplaatst! 

• Waardeloze en visieloze oplossingen voor ontwikkelingen die makkelijk voorkomen hadden 
kunnen worden 

• Wij hebben er zelf geen last van maar het doet mij twijfelen aan de bekwaamheid van de 
gemeente 

• Zeer ontevreden! Na meerdere brieven voel ik me totaal niet serieus genomen. En dan dit als 
gevolg. 

Toelichting 
Neutraal • Een tijdelijk schoolgebouw in de triangel is ook weer korte termijn denken. 

Gelukkig houden ze oog voor een eventuele toekomstige bestemming van het 
noodgebouw. Ik zou eerder zeggen bouw een aparte school in de triangel en 
zet de beide scholen apart in een gebouw. Denk beter na over het 
verkeersprobleem. Ik had de gemeente voor en tijdens de bouw van het 
schoolgebouw in de triangel al gewaarschuwd over de gymzaal en het 
verkeersprobleem. Ik had nog geen idee van het volume van de school anders 
had ik de gemeente ook gewaarschuwd dat het gebouw te klein is, 

• Voor mij geen issue met de korte afstanden in Wveen 
 

Ik ben niet blij 
omdat het het 
kind niet ten 
goede komt 
(wisselende 
locaties en 
omgeving) 

• De gemeente gaat keihard in tegen haar eigen integrale huisvestingsplan. 
Hierin staat o.a. dat dislocaties moeten worden voorkomen.  
In het geval van de Theo Thijssen kruipt de gemeente weg achter het omvallen 
van de nieuwe school, alle problemen zouden daardoor zijn veroorzaakt. Dat 
er een enorme aanwas is van nieuwe basisschoolleerlingen door het 
gemeentelijke bouwbeleid heeft er volgens de wethouder niets mee te maken. 

• Groep 7 en 8 van de theo Thijssen zitten nu op een locatie apart van hun eigen 
mooie nieuwe school. Deze groepen hebben al eerder moeten wachten tot de 
renovatie klaar was en nu hebben ze eindelijk een nieuwe mooie school, 
worden ze weer naar dat pand gestuurd... heel naar om zo geïsoleerd van de 
rest van de school groep 8 door te brengen. 

• Het idee van de carrousel was goed. Gemeente had echter beter zijn 
rekenwerk moeten doen en nu snel met een duurzame oplossing komen voor 
de opvang van de kinderen waar nog geen plek voor is. Zorg voor of nog een 
nieuwe school of extra klaslokalen vlsk in de buurt van de bestaande scholen. 
Bv Oranjelaan bij Theo thijsrnschool 

• Het is onvoorstelbaar dat je een compleet nieuwe wijk uit de grond stampt 
terwijl de wachtlijst voor bso vso en school al 2 jaar is!!! Trek noeuwe opvang 
aan en zorg voor meer scholen. 

• Scholen kunnen er vaak niets aan doen. Die moeten de kinderen aannemen. 
De gemeente is hiervoor veranderdwoordelijk dat er genoeg scholen zijn. Dat 
beleid klopt niet. Naast de scholen ook de Bso en Vso 
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Anders: • De ontwikkelingen zijn hopeloos. De oplossingen zijn geen oplossingen maar 
provisorische noodgrepen om een situatie die met enig gezond verstand 
makkelijk hadden kunnen worden voorkomen. Dat de huidige situatie zou 
ontstaan is een aantal jaar geleden(met het " wegsturen"  van humanitas als 
BSO-leveranier) al zeer duidelijk door meerdere partijen voorspeld. De trend is 
dat gezinnen met kinderen (in aantocht) de stand uit trekken naar gemeentes 
als Waddinxveen. Het aantal kinderen is dus hoger dan waar de gebruikte 
formules mee rekenen. Waddinxveen doet gewoon een “Nesselande”. Er is 
duidelijk voor gewaarschuwd, de cijfers zijn gewoon openbaar beschikbaar (op 
sites als Waddinxveen in cijfers zie je b.v. dat er tot 2038 een groei is met ruim 
500 basisschool leerlingen, dus eigenlijk 2 complete basisscholen), maar de 
gemeente geeft niet thuis en houd dogmatisch vast aan een visieloos beleid. 
Nu wordt de situatie onhoudbaar en is ineens iedereen verrast? 

• Er hadden andere keuzes gemaakt kunnen worden. Bijvoorbeeld de ouders 
van nieuwe kinderen laten weten dat er mogelijk geen plek in het 
hoofdgebouw is, die hadden dan vervolgens de keuze kunnen maken of ze hun 
kinderen wel of niet op de school wilden plaatsen. Of er had een locatie 
dichterbij gezocht kunnen worden, bijvoorbeeld een leegstaand schoolgebouw 
direct om de hoek.  
Ouders van kinderen in de laatste schooljaren hebben ooit een keus gemaakt 
voor een school op een bepaalde locatie, en hadden nu geen ander keus dan 
te slikken dat hun kinderen naar een andere locatie moeten. 

• Niet meer van toepassing voor ons. 
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Aan de hand van vraag "4 Loopt u met uw (klein)kind(eren) in de basisschoolleeftijd ergens 
tegenaan?" is de volgende top drie van antwoorden naar voren gekomen:  

1. Ik heb geen (klein)kinderen in de basisschoolleeftijd (26%) 
2. Ja, mijn (klein)kind(eren) zit(ten) in een tijdelijk schoolgebouw, of moet(en) daarheen en 

is/zijn er niet blij mee (23%) 
3. Nee, ik loop nergens tegenaan (22%) 

Anders: 
• Bij ons nieuwe schoolgebouw werd het plein niet opgeknapt door de gemeente en school heeft 

niet direct financiële middelen om dit aan te pakken. Een hobbelig en oud plein speelt niet zo 
fijn voor de kinderen. 

• De klassen zijn te groot een klas van 37 leerlingen waarvan veel een concentratieprobleem 
hebben en een juf die daar door de grote van de klas er niet meer mee om weet te gaan. 

• Dick Bruna communicatie is prima 

• Enorme drukte op fietspaden en wegen richting scholen Triangel 

• Er is in Waddinxveen geen school die kinderen met een hoger IQ goed kan begeleiden. Wij 
hebben daardoor voor de kinderen buiten Waddinxveen een school moeten zoeken. Op die 
school zitten veel kinderen uit Waddinxveen. Zo jammer dat er hier geen school is die daar iets 
mee kan. 

• Er werdt ook slecht gecommuniceerd tijdens de algehele lokdown 

• Er zijn weinig parkeervoorzieningen, ouders prakken de auto overal tussen, hoop overlast en 
schade voor buurtbewoners 

• Gym op een andere locatie 

• Ja het is erg druk en onoverzichtelijk op het enige smalle fietspad naar de school in de triangel 
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Ja, ik heb te maken met wachtlijsten
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schoolgebouw, of moet(en) daarheen en is/zijn er niet

blij mee
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schoolgebouw

Anders

Weet niet

4 Loopt u met uw (klein)kind(eren) in de basisschoolleeftijd ergens 
tegenaan?

(Meerdere antwoorden mogelijk)

(n=195)
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• Ja lange wachtlijsten voor bso en vso. Op de theo thijssen kon hij gelukkig wel terecht als hij 
straks 4 is. 

• Kind moet ver lopen voor gym 

• Klassen worden groter en groter, wat het onderwijs niet ten goede komt 

• Mijn kind in groep 6 van de KAS zou naar de Kerkstraat moeten, net als groep 7 en 8, mijn kind 
van net 9 kan daar niet zelfstandig komen. 

• Nee, mijn kind zit op een goede locatie 

• Nog niet, maar wel als dit betekent dat mijn kinderen ineens moeten verkassen naar een 
noodgebouw. 

• Nog niet. Mijn kind zit nu nog in een klas met een acceptabel aantal kinderen. Maar dit is in 
andere groepen een stuk meer. 

• Nu nog niet, mijn oudste hebben we gelukkig ruim op tijd ingeschreven waardoor hij naar 
school kan in park triangel. Maar ik weet dat nieuwe wijkgenoten wel een probleem hebben bij 
de plaatsing van hun kind. 

• Overvolle klassen 

• Te weinig ruimte voor (groei) school, geen gymzaal bij de school, onveilige verkeerssituaties 
rotonde beijerinklaan, geen plek voor (fietsen van) ouders naast het schoolplein: iedereen staat 
(of parkeert fiets) in de modder in het gras 

• Veel onduidelijkheid en gebrek aan gymzalen 

• Verkeerssituatie bij Dick Bruna. Er moeten meer p plekken komen en een veilige kis and ride 

• Verkeersveiligheid 

• Word zo onpersoonlijk . Eerst leuke kleine school nu zonder ervoor gekozen te hebben word je 
een nummer 

• Zeer slechte bereikbaarheid van de scholen in de Triangel. Tevens moet er voor de gym 
uitgeweken worden per fiets naar andere locaties. Belachelijk! 

Toelichting 
• Gemeente heeft geen rekening gehouden bij het bouwen van een nieuwe school met 

verkeersbewegingen die nodig zijn om de kinderen op die school te krijgen 

• Minimaal een jaar wachttijd op de bso en kinderdagverblijf voor mijn 2 kinderen. Ze hebben nu 
gelukkig 1 dag allebei.  Het is niet te doen met oppas en vrij en dan heeft school weer een 
studiedag en zijn ze weer vrij. Niet te doen met oppas en vrij nemen. Er moet toch geld komen 
km de belastingdienst, huis, eerste levensbehoefte te betalen 

• Onder luid protest van ouders en doordat de peuterschool nog niet in de school kon, mocht 
groep 6 van de KAS toch nog op huidige locatie blijven. 

• Scholen zitten vol. We zijn niet zo blij met de school waar onze zoon nu op zit, maar kunnen niet 
overstappen naar een andere school. 

• Totaal ondoordacht dit. Heel naar dat de kinderen hier de dupe van zijn. 
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De bso's (buitenschoolse opvang) en vso's (voorschoolse opvang) in Waddinxveen merken 
hier ook de effecten van. 

 
Op vraag "5 Hoe is uw ervaring met de bso en vso?" antwoordt 52% van de respondenten: "Ik heb 
geen ervaring met de bso en vso". 

Anders: 
• BSO en VSO hebben we altijd zelf gedaan en dat werkt prima 

• Daarnaast is onze BSO julikids gesloten, en kan je verder geen andere flexibele BSO vinden. 
Directrice van de KAS zegt; Flexibel vinden wij niet nodig, het is u eigen keuze dat u in de zorg 
werkt!?!?!? 

• Ervaring is al weer een paar jaar geleden, maar ook hier is tijdig aansluiten op vraag een 
knelpunt waar kinderen de dupe van zij 

• Het is jammer dat er in Waddinxveen niet een echte goede opvang is voor deze kinderen. Je 
moet proberen kinderen in hun eigen plaats op te vangen. Het moet mogelijk zijn dit binnen 
Waddinxveen te realiseren als iedereen zich positief inzet. 

• Ik hoor dat er wachtlijsten zijn en dat is niet goed. 

• Mijn kind moet naar een andere locatie fietsen 

• Mijn kinderen zitten gelukkig m.i.v. dit schooljaar niet meer op de BSO 

• Ontevreden! Kind moet op de fiets naar school om naar de BSO te kunnen. Niet te doen als je 
op tijd met de auto naar het werk moet. Gezien de verkeerssituatie geen optie om hem alleen 
te laten gaan. 

• Op andere locaties dan op school ivm ruimte gebrek. Tevens slechts georganiseerd 

• Uiteindelijk er voor gekozen mijn kind van de BSO af te halen. Maar met de keus een aantal jaar 
terug van opvang door quadrant in plaats van Humanitas, is de kwaliteit van de BSO enorm 
achteruit gegaan. 

• Vanwege de enorme teruggang in kwaliteit zitten mijn kinderen met i.g.v. dit schooljaar niet 
meer op de BSO 
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• Vroeger nooit problemen met Humanitas en later werd het Quadrant en alleen maar gezeur. 
Niets liep op rolletjes. Ook veel wisselend personeel. 

• Zit in Boskoop 
 
 

Toelichting 
Ik heb een plek 
op de bso/vso, 
maar ik hoor 
geluiden uit 
mijn omgeving 
die hier wel 
moeilijkheden 
mee hebben 

• Drama! 
De capaciteit in Waddinxveen is veel te klein. Daarnaast is de 
keuzemogelijkheid ook te beperkt. Quadrant is de hoofdspeler in 
Waddinxveen en als hun visie niet bij je past heb je geen andere keus. Dit is 
misschien een luxe probleem, maar door het te lage aanbod van bso en vso 
zijn de wachtlijsten veel te hoog, waardoor werk van ouders eronder moet 
leiden. Er moet meer aanbod komen voor de grote vraag aan opvang in 
Waddinxveen! 
 

Ik heb te maken 
met 
wachtlijsten 

• Dit speelt niet alleen bij de zogenaamde BSO's en VSO's. Via het 
consultatiebureau werd ik erop gewezen mijn kind, op dat moment net 1 
jaar, snel aan te melden bij een peuterspeelzaal of kinderdagverblijf, omdat 
er wachtlijsten zouden zijn. Nu, een jaar later, kreeg ik een mailtje dat ze 
verwachten hem voorlopig niet kunnen plaatsen. Als werkende ouder sta je 
in elk geval met je rug tegen de muur. 

• Geen plek op bso, prognose wachtlijst minimaal een jaar. Wij worden 
gedwongen minder te gaan werken. Overwegen de gemeente te verlaten 
mede hierdoor. 
 

Anders: • Daarnaast is onze BSO julikids gesloten, en kan je verder geen andere 
flexibele BSO vinden. Directrice van de KAS zegt; Flexibel vinden wij niet 
nodig, het is u eigen keuze dat u in de zorg werkt!?!?!? 
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• Het gebrek aan BSO plaatsen is al zeer duidelijk voorspeld toen er voor werd 

gekozen Humanitas in te ruilen voor Quadrant. Dat was een jaar of 3 
geleden. Er is toen, zelfs in de gemeenteraad, op niet mis te verstane wijze 
aangegeven dat deze keuze voor een gebrek aan plaatsen zou zorgen. Maar 
dat was allemaal niet zo. 
De situatie nu: te weinig plaatsen, een enorme teruggang in kwaliteit en een 
veel hogere prijs. De prijzen die Quadrant hanteert zijn niet alleen stukken 
hoger dan de prijzen van Humanitas, maar zijn ook nog eens ruim 10% hoger 
dan de prijzen die Quadrant b.v. in Gouda hanteert. 

• Ook toen is de keus zonder inspraak van ouders gemaakt. Er is niet eens 
gecheckt hoe ouders tegen de verschillende organisaties aankeken. 
Uiteindelijk zijn het de ouders en kinderen die gebruik maken van een BSO, 
en niet de scholen, dus dat is op zijn minst apart te noemen. Maar de keus 
leek op vriendjespolitiek waarbij de bovenschoolse organisatie een keus 
hebben gemaakt voor een nieuwe partij die ze vanuit Gouda kenden, en niet 
de keus hebben gemaakt voor de partij die het al jaren heel goed (en naar 
tevredenheid van ouders én kinderen) deed in Waddinxveen.  
Het resultaat was een voor de ouders duurdere BSO, de opvang kost per uur 
ook meer dan dat het in Gouda kost. De service is drastisch omlaag gegaan 
(zo moesten kinderen opeens ruim 2 km lopen omdat de organisatie het taxi 
vervoer niet meer wilde betalen). En de kwaliteit ging enorm omlaag: 
bijvoorbeeld door al het wisselende personeel, kende ze de kinderen niet 
meer goed; ook is het voortgekomen dat mijn dochter niet mee was naar de 
BSO maar naar een vriendinnetje zonder dat de BSO dat had overlegd met de 
ouders. 

• Toen een aantal jaar terug gekozen werd door de scholen om Humanitas 
eruit te mikken en in zee te gaan met Quadrant is uit vele hoeken 
gewaarschuwd dat dit problemen zou gaan geven. Dit is zelfs in de 
gemeenteraad aan de orde geweest. Helaas zijn nu alle voorspellingen 
uitgekomen: te weinig plaatsen, wachtlijsten etc. Wat we niet hadden 
verwacht was zo'n sterke daling van de kwaliteit, er lijkt een volkomen 
desinteresse bij het steeds wisselende personeel te zijn. Ook zijn de prijzen 
enorm verhoogd. De prijzen van Quadrant in Waddinxveen liggen 10-15% 
hoger dan de prijzen van Quadrant in b.v. Gouda. Dit geeft bij mij een 
bijzonder naar gevoel en doet mij vriendjespolitiek/nepotisme en andere 
schimmige zaken vermoeden. 
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6 De wethouder zit voor u. Als u een Top (compliment) of Tip (aandachtspunt) 

mag geven over dit onderwerp, wat zou u dan zeggen? 

TOP (32%): 
• Aandacht voor de basisscholen. 

• Aandacht voor het onderwerp 

• Blijf anticiperen 

• Bso in de school, voorheen gedoe met vervoer van Kinderen door heel waddinxveen 

• Complimenten voor alle bouwplannen; zo'n grote stap vooruit gezet voor alle basisscholen in 
Waddinxveen 

• Dat er geld is geïnvesteerd in nieuwbouw en opknappen 

• Dat er scholen worden opgeknapt en nieuwe worden gebouwd er is dus aandacht voor 
huisvesting van scholen. 

• Dat er uitgebreid word 

• Dat er vernieuwd wordt 

• Dat het wel op de agenda staat 

• De look and feel van de scholen in park Triangel 

• De nieuwe en gerenoveerde panden. 

• De renovatie en nieuwbouw van scholen 

• Doe er wat aan dit is al zo lang bekend 

• Eerlijk gezegd kan ik geen top verzinnen. Is er überhaupt nog een wethouder? 

• Er is gepoogd mee te denken 

• Er is veel gebeurt de afgelopen jaren. In vergelijking met Gouda mag Waddinxveen trots zijn op 
de nieuwe huisvesting van veel scholen. 

• Fijn dat er zoveel geld gestoken is in vernieuwing van de panden en modern onderwijs. 

• Flop! 

• Geef de scholen maar is een compliment vanwege wanbeleid van de gemeente. Zij moeten de 
rotzooi van de gemeente uitruimen. Tip... praat met de scholen of de MR 

• Geen (2x) 

• Geweldig IHP. Goede uitvoering 

• Goed dat er gekeken wordt naar de huisvesting van scholen 

• Goed dat hier aandacht voor is 

• Goed dat wordt gekeken hoe bestaande schoolgebouwen blijvend kunnen worden ingezet. 

• Goede oplossing en fijn dat er zoveel nieuwbouw kan komen. 

• Het word gezien, alleen wel te laat! 

• Hoe een puinhoop je vannen mooie gemeente je kunt maken door groei 

• Mooi dat er zoveel geinvesteerd is in alle nieuwe of opgeknapte gebouwen 

• Mooi hoe tijdig jullie als Gemeentebestuur hebben ingespeeld op de ontwikkelingen met de 
verjonging in wijken als Triangel en de vergrijzing elders. Die flexibiliteit is belangrijk. 

• Mooie modern schoolgebouw in de Triangel, die aansluit bij nieuwe onderwijsmethoden 

• Mooie nieuwe school (tov en dik bruna) 

• Mooie nieuwe school gebouwen 

• Mooie nieuwe schoolgebouwen die fris ogen en waar nagedacht is over een goede indeling (die 
van ons dan, als t gebouw gelijk al te klein zou zijn, zou ik daar anders over denken) 

• Mooie nieuwe schoolgebouwrn 

• Mooie scholen 

• Mooie schoolgebouwen (2x) 

• Niets 

• Nieuwe scholen 



 
 

 
18 

 

• Nieuwe schoolgebouw is echt van deze tijd (Triangel) 

• Niks 

• Opknappen oude schoolgebouwen is top 

• Prachtige schoolgebouwen 

• School Parklaan is schitterend 

• Sorry die heb ik niet 

• Stop met verhuizen en aankoop oude panden. 

• T is mooi verbouwd 

• Vernieuwing is heel goed 

• Waarborg de vrijheid van onderwijs 

• Waddinxveen is de enige gemeente in de regio die zoveel investeert in het basisonderwijs. 
Leerlingenaantallen zijn nu eenmaal moeilijk te voorspellen en op leegstand zit ook niemand te 
wachten 

 

TIP (65%): 
• Aandacht voor verkeersveiligheid 

• Aanmoedigen van brengen van kinderen met de fiets. Ik heb jaren gewoond in de tropen. Daar 
waren grote ruimten waar men overdekt kon lopen, beschermd tegen de zon. Denk aan 
'kinderlosplaatsen' en goede overkappingen tegen de regen en storm voor leerlingen en ouders. 
Het is nu teveel zoals 40 jaar geleden. Denk met architecten en stedebouwkundigen daarover 
na. 

• Als je zoveel nieuw jong volk aantrekt met de nieuwe huizenbouw moet je wel bedenken dat 
daar ook een horde kinderen mee komt. Er was al een wachtlijst van 2 jaar en dan wel bouwen 
en daar niets aan doen, dat is echt een hele.slechte zaak! 

• Anticiperen op sterke groei, stabiele situatie creeren voor scholen en BSO organisaties en kind 
centraal zetten 

• Beter communiceren (wij lazen in de krant dat de school ging verhuizen, volgens school 
mochten ze dit nog niet delen, maar stond wel in de krant 

• Beter nadenken over bouwen van nieuwschool. 

• Blijf anticiperen 

• Blijf goed communiceren en speel tijdig in op veranderde cijfers 

• Bouw extra scholen die je later weer tot wooneenheden voor jongeren kunt  ombouwen 

• Bouw in de triangel een permanent groter schoolgebouw of een 3e school. 

• Bouw in rap tempo (max een half jaar) een replica van het scholen/opvangcomplex dat nu Park 
Triangel staat en begin nu al met de werving van personeel! 

• Bouw meer semipermanente scholen in de Triangel 

• Breid snel uit met de scholen en quadramt met een paar vaste gebouwen. Er komen alleen 
maar mensen met gezinnen in Waddinxveen wonen en er komt nog groot gedeelte triangel 
aan... ga scholen verplichten tot max aantal leerlingen per klas. Komt de kwaliteit ook ten 
goede. 

• De Dick Brunaschool wist al voordat de bouw begonnen was dat ze te veel leerlingen zou 
hebben. Kon daar niet direct op geanticipeerd worden? 

• Denk aan lange termijn. Veel huizen bouwen = veel kinderen, dus speel daar nu op in. Breid 
scholen op tijd uit of zorg voor nieuwe school 

• Denk eerder na over gevolgen van een idee 

• Denk in duurzaamheid voor het kind en niet in de term "duur" voor het budget 

• Denk meer vooruit. Echt van de malle dat scholen binnen no time te klein blijken te zijn en dat 
er bij scholen geen fatsoenlijke gymlocatie is 

• Doe wat aan de toegangsweg richting de scholen 
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• Eerst kijken of er wel genoeg plek op een school is voor nieuwe kinderen voordat je ze gaat 
aannemen. Het is van de gekke dat groep 7/8 nu moeten wijken omdat er te veel kleuters zijn 
aangenomen!!!!! 

• Er had bij de bouw meer ingespeeld moeten worden op de bevolkingsgroei 

• Er staat een kant en klare school klaar op de oranjelaan. Buig een keer niet voor 
projectontwikkelaars 

• Erg jammer dat onze dochter huist degene is die hier maar 2 jaar kon zitten en laatste twee jaar 
op andere locatie moet. Ze vindt t zelf best. Keuze v school hierin gek. Zeker omdat ze ook 
adverteren met mooi gebouw... vanaf groep 5moet je straks naar andere locatie. En dan wel 
peuterspeelzaal 

• Extra ruimte creëren voor kdv, bso en bso 

• Ga eerst eens met deskundigen uit het veld aan tafel en laat hen binnen door u gegeven kaders 
een echt scholenbeleid ontwikkelen. 

• Ga rekenen en zorg heel snel voor extra ruimtes 

• Geen hybride sporthal/ gymzaal: maar een échte! 

• Het basisonderwijs is nu al een probleem en waddinxveen blijft maar groeien. Er moet naar een 
juiste oplossing gezocht worden voor de lange termijn! Het is toch van de zotte als een school 
net uitgebreid is nu alweer te klein is! Mijn kinderen vinden het helemaal niet leuk om in een 
oud, stinkend gebouw te zitten terwijl de andere klassen lekker in een nieuw schoolgebouw 
zitten. En ik als ouder vind het niet fijn dat ik op verschillende locaties mijn kinderen moet 
brengen en halen. 

• Het ruimte gebrek. Nu aan te klein 

• Het zou fijner zijn als er van te voren eens meer nagedacht kan worden over de diverse 
uitdagingen die er in de toekomst zouden kunnen gaan spelen. Zodat daar eeder op 
geanticipeerd kan worden 

• Hier had eerder overna gedacht moeten worden. De kinderen van de theo thijssenschool zijn nu 
de dupe door slecht beleid en onacceptabele ‘oplossingen’ die niet eens in de buurt komen van 
het huidige nieuwe gebouw. 

• Hou de Theo thijssen school bij ELKAAR!! 

• Hou goed de aandacht bij dit onderwerp !! 

• Hou ook rekening met bestaande scholen en bewoners in plaats van alle focus op de Triangel. 
Kijk maar eens naar het verschil in school met daarbij het schoolplein! 

• Houdt rekening met de snelle en enorme groei van het aantal woningen in Waddinxveen en 
zorg daarbij ook voor gelijkwaardige uitbreiding in scholen en gym en sport faciliteiten. Met de 
juiste infrastructuur. 

• In 50 jaar nog niets geleerd , ik ging destijds naar de mulo. In een noodgebouw, er werd een 
nieuwe gebouwd.  Bij ingebruikname al direct te klein. Alsnog in bijgebouwen les 

• Jammee dat de school nu al te klein is 

• Kids op eigen school eigen locatie. Gymzaal eigen school. 

• Kijk bij (ver)bouw verder dan uw neus lang is. Hou rekening met groei en ontwikkeling van de 
gemeente. Stel u breder georiënteerd op. En betrek anderen bij de plannen zodat er met een 
bredere mening (breder oog) gekeken wordt. 

• Kijk eens meer dan 10 jaar vooruit. gebruik oude en leegstaande schoolgebouwen 

• Kijk eens wat verder dan je neus lang is! 

• Kijk naar de demografie en huizenbouw. 

• Kijk niet weg van jullie verantwoording. Waddinxveen  groeit, dus ook de jeugd 

• Kijk verder dan de nabije toekomst 

• Kijk verder vooruit plan beter en geef misschien. U meer geld uit om beter voorbereid te zijn op 
de toekomst en maak bij keuzes meer gebruik van input van bewoners. 

• Laat die autoritaire en zelfingenomen houding nu eens varen en behandel de burger niet als 
kleuters. 
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• Laat scholen een wachtlijst hanteren. Niet meer kinderen aannemen dan dat er in de school 
passen. 

• Let op de groei van Waddinxveen en speel hier op tijd op in 

• Luister goed naar de ouders en de leerkrachten. Laat niet alleen geld de doorslag geven. 

• Luister naar de kinderen en ouders 

• Luister naar de mensen op de werkvloer!! 

• Luister naar de mensen, laat die hooghartige regenten houding eens varen, je bent geen CEO 
van een groot bedrijf maar een wethouder van een kleine gemeente. 

• Luister naar de scholen en de inwoners: biedt snel oplossingen voor ruimtetekort school: bouw 
permanente bijgebouwen, geen containers!, bouw een gymzaal in de triangel en maak de weg 
naar school (rotonde beijerinklaan, kruising fietspad/parklaan-tuinbouwweg) veiliger + zorg 
voor goede (verharde) ruimte voor ouders en fietsen van ouders bij school + maatregelen om 
situatie voor school veiliger te maken en doorstroom te bevorderen (al die suto’s bij het 
wegbrengen en halen van kinderen; doorstoming stokt, kinderen moeten daar weer tussendoor 
oversteken, er is geen kiss&ride strook en te weinig parkeerruimte 

• Luister naar ouders en kinderen, en schuif het probleem niet af op andere partijen. 

• Luister neer naar de zorgen van burgers en die er iets mee, o.a de grote problemen in de bso. 
Dit is geen probleem van gister of vandaag maar de gemeente zegt gewoon kunnen we niks aan 
doen.... lekker makkelijk 

• Maak een nieuwe school met nieuw bestuur. Niet de bestaande scholen nog groter 

• Maak een reeele inschatting voor welke capaciteit er nodig is 

• Maak meer ruimte en geld vrij voor scholen binnen de gemeente en de nieuwe wijken. Zorg 
voor voldoende parkeerruimte. Alle grond wordt ontwikkeld voor woningbouw en het geld 
wordt in de zak van de gemeente gehouden. Zorg voor een beter klimaat! Lees: toegangswegen 

• Meer aandacht aan BSO capaciteit in W`veen schenken. Probeer met de inwonersaantallen mee 
te groeien. Wachtlijsten geven aan dat er een achterstand in capaciteit is.. 

• Meer opvang locaties voor dagopvang (kinderdagverblijf), grotere of meer scholen in park 
triangel 

• Meer ruimte voor bso en kinderopvang 

• Mensen die werken bij de gemeente zouden ook moeten wonen in de gemeente als ze ergens 
beslissingen over moeten nemen 

• Minder huizen bouwen is minder inwoners 

• Misschien is het een volgende keer mogelijk om aan de hand van het aantal nieuwbouwhuizen 
een ruime inschatting te maken van het aantal kinderen die op de scholen geplaatst moeten 
worden. 

• Nadenken over een gymlokaal bij de scholen 

• Neem de toekomst mee in de plannen die je maakt. Gebruik bestaande gebouwen vlakbij een 
school als tussen oplossing. 

• Neem gelijk de nog verwachte groei mee ivm de nog geplande nieuwbouw bij triangel 

• Niet te moeilijk doen, Waddinxveen is klein genoeg, het wordt pas een probleem als we (ver) 
buiten Wveen zouden moeten kijken 

• Nieuwe scholen. Of optie geven tot uitbreiding binnen een straal van 1km van de huidige 
school. En extra opvang locaties.  bso, maar ook kinderdagverblijven heb zware ruimte te kort 

• Nieuwe wijk betekent nieuwe kinderen, hoe moeilijk kan het rekensommetje zijn 

• Noodgebouw op het schoolplein plaatsen 

• Onze kinderen brengen een groot deel van hun tijd op school door. Zorg dat de gebouwen 
aangenaam zijn ingericht, er een goed klimaat heerst en voldoende ruimte bieden. Dat komt de 
gezondheid en leerprestaties van de leerlingen (en leerkrachten) ten goede. 

• Plaats tijdelijke locaties bij de huidige school (port a cabins) ipv 2 groepen in een oud gebouw 
aan de andere kant van Waddinxveen les te laten krijgen. Ook al doet iedereen nog zo zijn best 
je hoort niet echt meer bij de school. 
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• Prioriteit nummer 1 

• Probeer de feiten voor te zijn en zorg dat sommige scholen niet het monopoly hebben. 

• Probeer veilige fietsroutes naar de scholen te creëren 

• Probeer vooruit te denken: zowel qua verkeer, qua aantallen, etc. Er komt ook nog een nieuw 
CoenecoopCollege aan dat gaat logischerwijs over 6-7 jaar deze groei merken. Neem deze 
ervaringen mee bij de bouw daarvan. Niet weer gelijk te klein bouwen. 

• Regeren is vooruit kijken en verder kijken dan je neus lang is 

• Regeren is vooruitzien. Aanwas basisscholen was jaren geleden al te voorzien. Nu zijn kinderen 
die al op school zitten de dupe van dit wanbeleid. 

• Richt je niet alleen op 'de toekomst', dit probleem speelt NU ook al. 

• Scholen niet in noodgebouwen zetten. en hele scholen bij elkaar. niet bovenbouw ergens 
anders plaatsen. bso's meer ruimte geven. hun in noodgebouwen zetten of scholen groter dat 
er makkelijker bso of peutergroep in kan. 

• Scholen op de groei bouwen en niet volgens het verwachte leerlingenaantal binnen een jaar. 
Overigens vind ik de opvang van Quadrant in de triangel ook erg klein, dit voelt aan als: hoe 
stoppen we zoveel mogelijk kinderen op een zo klein mogelijke plek. Het voelt daar alsof ik in 
een stad woon, niet meer in een dorp. 

• School parklaan past slecht op deze lokatie wb verkeer en overlast voor omwonenden, hier had 
beter over nagedacht kunnen worden. Ook is de rotonde parklaan/beijerinklaan naast een 
bottleneck ook een gevaarlijke plek voor (jonge) fietsers, dit had beter gekund door wellicht 
deze stromen (auto/fietser) te scheiden. 

• Schoolzwemmen weer terug 

• Speel er nu goed op in. Het probleem in de triangel. De grootste wijk. Het parkeren en de 
scholen(ruimtekort) 

• Stel het belang van het onderwijs, welzijn en ontwikkeling van de kinderen in het 
basisonderwijs bovenaan het prioriteitenlijstje bij de keuzes en het beleid voor het primair 
onderwijs en bekijk kritisch of dat ook zo geldt voor de schoolbesturen. 

• Stop met de groei van waddinxveen. Er zijn nu al teveel inwoners. De infrastructuur kan dat niet 
aan. 

• Stop met het bouwen van nieuwe huizen zodat er minder gezinnen naar Waddinxveen komen. 

• Uitbreiding 

• Verder vooruit kijken in de visies. Beter rekening houden met nieuwbouw en groei gemeente 
daardoor. Kleinere scholen en kleinere klassen. 

• Voouit bedenken dat een school snel uit zijn jasje groeit !!! zodat je op tijd kunt inhaken in 
ruimte tekort 

• Waddinxveen groeit veel en veel te hard, we worden een stad ipv een dorp, erg spijtig, dit 
merken we ook met de scholen/ BSO 

• Wakker worden 

• Wees creatief en creëer betere tijdelijke flexibel inzetbare lokalen dichter bij de huidige 
scholen. 

• Zeker geen Top! Zeer teleurgesteld in de Gemeente Waddinxveen. Na meerdere vragen en 
bezwaren totaal geen serieuze reactie ontvangen. Niet over de te kleine school, gym locatie en 
levensgevaarlijke oversteek. 

• Zie boven 

• Zo snel mogelijk een extra schoolgebouw in park triangel 

• Zo snel mogelijk in triangel  aanvullende school gebouwen neerzetten 

• Zorg dat de kinderen van de TT WEER in hun eigen mooi verbouwde school kunnen en de 
jongere kinderen elders 

• Zorg dat er genoeg ruimte is op school/opvang voor de mensen uit die buurt (in ons geval 
Triangel) 
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• Zorg dat kinderen en leerkrachten de ruimte krijgen om goed les te krijgen in een veilige, ruime 
omgeving. Goed onderwijs is de basis voor een goede toekomst 

• Zorg dat wachtlijsten voor BSO verdwijnen. 

• Zorg ervoor dat er voldoende budget is om de groeiende scholen  ook van genoeg docenten te 
voorzien , zodat het groter worden  van een school niet ten kosten gaat van de kwaliteit van 
onderwijs. Zorg er ook voor dat die tijdelijke locaties er verzorgd uitzien. 

• Zorg ervoor dat leerlingen 8 jaar op dezelfde locatie kunnen verblijven 

• Zorg ook voor een gymzaal bij de scholen 

• Zorg voor goede huisvesting dicht bij Theo Thijssenschool 

• Zorg voor gymzalen bij de school 

• Zorg voor snelle en goede onderwijshuisvesting met voldoende mogelijkheden voor bso 

• Zorgen dat de twee klassen van de TT die alweer in de Kerkstraat zitten zsm naar hun eigen 
mooi verbouwde school terug kunnen. Doe de jonge kinderen dan maar naar de Kerkstraat, die 
weten niet beter. 

• Zorgen voor een goede oplossing en een normaal gebouw dicht in de buurt van de theo thijssen 
 
 

Toelichting 
• Dat is wat momenteel gebeurd. Er zijn keuzes gemaakt waar veel mensen niet blij mee zijn, en 

er is niet of slecht over gecommuniceerd.  
Als er vanuit ouders of kinderen commentaar op is, is het vooral een van de kast naar de muur 
verhaal. School, bovenschoolse organisatie en gemeente wijzen allemaal naar elkaar. Blijkbaar 
heeft er niemand de verantwoordelijkheid en wil er niemand de verantwoordelijkheid nemen. 
Alle mogelijke oplossingen die door ouders en kinderen worden aangedragen, worden direct 
afgedaan als onmogelijk zonder duidelijke uitleg waarom het niet mogelijk is.  
De conclusie die ik kan trekken is dat er commerciële keuzes worden gemaakt (dat leegstaande 
schoolgebouw kan met een andere bestemming geld opleveren), en de kinderen worden daar 
de dupe van. 

• De bestaande beatrix had al te kleine lokalen. Gaan ze in het nieuwe gebouw nog kleinere 
lokalen maken. Hoe verzin je het. Dat gaat er dan toch nooit in. Terwijl ernog nieuwe leerlingen 
aankomen. Ik weet niet wie er zulke grote stomme fouten bij de gemeente maken. Maar dit is 
toch niet zo moeilijk te begrijpen als je dit gaat bouwen dat er meer ruimte moet komen en niet 
MINDER!!! 

• De vraag die ik aan een wethouder zou stellen is wat de progrnoses zijn voor over 5 en 10 jaar. 
Daar zou ik vervolgens pas een mening over vormen. Dat er op korte termijn een 
capaciteitsprobleem is, dat zal moeten worden opgevangen. Een mogelijke oorzaak daarvoor is 
dat er naar nieuwbouwwijken jonge gezinnen trekken met jonge kinderen. Wanneer deze 
gezinnen vervolgens in een bepaalde wijk blijven wonen wanneer hun kinderen naar de 
middelbare scholen gaan, zal het capaciteitsprobleem mogelijk kleiner worden, omdat er weer 
minder jonge kinderen in de basisschoolleeftijd in de wijk wonen. 
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• Het komt op mij over alsof de gemeente opeens compleet verrast is, terwijl er complete wijken 
gebouwd worden met duurdere woningen djs ouders moeten werken. 

• Ik heb het ongenoegen gehad een gesprek met een van de wethouders van de vorige lichting te 
hebben, en ik was bijzonder onaangenaam verast over de uitermate regenteske houding van 
deze wethouder. In mijn dagelijkse werkzaamheden heb ik te maken met management van 
grote bedrijven en enorme projecten. Daar praat ik met reële mensen, deze wethouder 
weigerde domweg te luisteren, openbare cijfers van o.a. CBS en CPB waren niet correct want 
deze strookte niet met de jaren oude cijfers van wethouder. De algehele air was er een van “IK 
ben de WETHOUDER en jij bent maar een simpele burger die het allemaal niet snapt”. Een 
stuitende arrogantie gekoppeld aan zeer middelmatige talenten en een pertinente onwil om 
een andere visie serieus te nemen, een zeker recept voor het falende beleid waar we nu mee 
worden geconfronteerd. 

• Ik heb meermalen contact gehad en stoorde me gigantisch aan de neerbuigende houding van 
de wethouder. Een houding van "wat snapt u als simpele inwoner nu van de enorm 
gecompliceerde zaken waar IK als WETHOUDER nu mee te maken heb". De wethouder stelt zich 
op alsof ze de directeur is van een miljardenbedrijf. 

• Snap dat het bouwen van nieuwe woningen meer oplevert voor de gemeente, dan het bouwen 
van scholen en VSO/BSO, maar je hebt als bestuurders een verantwoordelijkheid te nemen naar 
je (nieuwe) inwoners. Hier hoort zeker het aanbod van (goed) onderwijs bij. Kijk echter niet 
alleen naar het basisonderwijs, maar ook naar het voortgezet onderwijs. 

• Wat een slechte vragenlijst. Door een stagiair opgezet? 

• Zie boven 

• Zoals de school op de oranjelaan. 
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3. TipWaddinxveen 

Mensen hebben vaak hun mening klaar. Ze zijn voor of tegen een nieuw idee dat opborrelt in de 

samenleving.  

Onderzoeksbureau Toponderzoek wil de betrokkenheid van de inwoners van Waddinxveen 

vergroten. Via het panel TipWaddinxveen kunnen alle inwoners in de gemeente Waddinxveen hun 

mening kenbaar maken over onderwerpen die leven in hun samenleving. Ze geven raad, tips, om een 

gemeenschappelijk vraagstuk aan te pakken. 

Aan de hand van deze marktinformatie (marktonderzoek) kunnen onder andere ondernemers, 

belangenverenigingen, politici en ambtenaren onderbouwd keuzes maken. Kijk hier voor de 

mogelijkheden. 

Op tipWaddinxveen.nl kan iedereen een aanmeldingsformulier invullen. Van tijd tot tijd worden 

deelnemers gevraagd naar hun mening over actuele onderwerpen.  

De deelnemers zijn en blijven anoniem en kunnen per onderzoek zelf beslissen of meedoen. Ze zijn 

niets verplicht. Het invullen van een enquête duurt slechts enkele minuten en de onderwerpen zijn 

sterk afhankelijk van de actualiteit.  

TipWaddinxveen is een gemeenschapspanel, 

opgezet vanuit de gemeenschap. Heeft u 

marktonderzoekvragen of andere vragen over 

burgerraadplegingen, dan kunt u deze altijd 

stellen aan enquete@toponderzoek.com. Het is 

ook mogelijk om zelf onderwerpen aan te 

dragen voor de lokale peilingen.  

Lees hier meer over de TIP-methodiek. 

TipWaddinxveen maakt het gemakkelijk om zonder veel moeite je zegje te doen! En om snel 

marktinformatie op te halen over Waddinxveen en omgeving. 

 

 

https://www.tipwaddinxveen.nl/marktonderzoek
https://www.tipwaddinxveen.nl/marktonderzoek
https://www.tipwaddinxveen.nl/
https://enquete.toponderzoek.com/aanmelden/tipwaddinxveen
mailto:enquete@toponderzoek.com
https://toponderzoek.nl/wp-content/uploads/2017/12/Infographic-Toponderzoek-1.pdf
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4. Toponderzoek 
 

Toponderzoek is een Horsters no-nonsense bedrijf, dat sterk is in het raadplegen van meningen. In 
een mondige wereld waarin men direct resultaat wil zien, is het raadplegen van meningen / 
ervaringen / beleving van belang om te overleven. 
 
Onze professionele en flexibele medewerkers hebben interesse voor uw onderzoeksvraag om de 
beleving en inzichten vanuit de maatschappij regulier zichtbaar te maken. Door een transparant 
inzicht in hetgeen leeft en speelt onder burgers / bestuurders / politici, levert dit beter beleid en 
meer draagvlak op. Tips worden aangeleverd. Tevens toetst u of ingezette acties resultaat hebben. 
 
Toponderzoek faciliteert dit proces als onafhankelijk onderzoeksbureau TIPTOP voor u. Het 
onderzoeksbureau heeft de beschikking over eigen TIP-burgerpanels (landelijk > 60 burgerpanels) en 
het overheidspanel Overheid in Nederland. 
 
Blijf op de hoogte via de Topletter. 
 
 

Toponderzoek 
Expeditiestraat 12  
5961 PX Horst 
 
www.Toponderzoek.com 
enquete@toponderzoek.com 
085-4860100 
 
 

Toponderzoek is lid van MOA. 

 

https://toponderzoek.nl/topletter/
http://www.toponderzoek.com/

